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Verdrie-  
 dubbel  
 je denken.

Bij vdk bank zoeken we geen klanten, maar denkers,
driedubbele denkers.
Zij die het grotere plaatje zien.
Die denken in oplossingen in plaats van problemen.
In waarde én meerwaarde.
Die denken: what’s in it for we.

Wat als geld geen twee kanten heeft, maar drie?
Als het opbrengt voor jezelf,
je streek en de planeet?
Dan wordt iedereen rijker. Toch?

Voor zij die denken voor drie, bankieren wij voor drie.
De bank als motor van de samenleving.
Middenin de samenleving.
Altijd dichtbij, altijd betrokken.
De bank die bouwt.
Huizen, buurthuizen, bossen, bedrijven.
Kortom: een bank voor driedubbele denkers.

Ben jij ook op zoek naar rendement voor jezelf, 
je streek en de planeet?
Dan zoeken wij jou.
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“Ik wil mezelf zijn,  
ik speel geen toneel”
Davy Roef: het sobere en vriendelijke penaltyfenomeen 

Tekst: Wim De Bock - Foto’s: Belgaimage
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veld. Net allemaal eigenschappen die Weiler niet wilde. En dus speelde 

ik daarna alleen nog in de Europa League en in de beker. Ik was blijkbaar 

nog niet klaar om eerste doelman te zijn. Onbewust had ik wellicht last van 

de druk om er bij een grote club als Anderlecht elke week te staan… De 

verwachtingen bij de buitenwereld waren ook groot.”

Anderlecht vond het raadzaam om je na nieuwjaar 2017 uit te lenen, 

aan Deportivo La Coruna. Maar ook daar verzeilde je op de bank, je 

speelde alleen de allerlaatste match van het seizoen. 

DR: “Toch vond ik dat een schitterende ervaring. Vooral omdat ik daar 

leerde op mijn eigen benen te staan. Ik ben altijd heel close geweest met 

mijn familie. Mijn pa bracht me naar elke training, naar elke wedstrijd, naar 

elk toernooi, ook in het buitenland. Ik was ook graag thuis altijd. En plots 

zat ik daar in Spanje, grotendeels in mijn eentje. Dat had ik op dat moment 

echt nodig, om mij wat te onthechten, om volwassener en zelfstandiger te 

worden.”

Je doorbraak kwam er toch, zij het bij Waasland-Beveren. 

DR: “Daar werd ik titularis. Op een iets lager niveau kreeg en vond ik meer 

vertrouwen om te groeien als doelman. Na twee jaar huur wilde ik gewoon 

niet terug naar Anderlecht, maar ik vond geen geschikte club. Dus ben 

ik voor mijn laatste jaar contract moéten terugkeren. Een totaal verloren 

seizoen eigenlijk, want ik kreeg geen kansen. Vincent Kompany koos eerst 

voor Didillon en dan voor Van Crombrugge. Eigenlijk zat mijn carrière toen 

in het slop. Gelukkig kwam toen AA Gent.”

Je bent hier nu je vierde seizoen. Maar eerst was er de concurrentie van 

Sinan Bolat, daarna die van Paul Nardi. Je aantal gespeelde wedstrijden 

in die vier seizoenen: 13, 20, 22 en dit seizoen voorlopig 14. Dat is 

goed en iedereen waardeert je, maar je was nog geen absolute titularis. 

Waaraan wijt je dat zelf? 

DR: “Ik denk dat ik een soort van stijl heb waar de mensen niet echt warm 

van worden. Sober, ingetogen, nooit spectaculair, niet flamboyant. Alle 

keepers maken fouten, maar als ik er een maak, heeft iedereen dat gezien. 

Ik val zo weinig op, dat ik geweldig opval als ik eens iets verkeerd doe. Ze 

hebben me al aangeraden om mijn stijl te veranderen. Een baard laten 

groeien of zo, of meer roepen naar mijn verdedigers. Maar dat ligt gewoon 

totaal niet in mijn karakter. Ik wil ook geen toneeltje opvoeren op het veld. 

Ik ben doelman op mijn eigen manier. Speel ik daarom niet altijd, dat is 

dan jammer. Maar ik klaag niet. Ik heb hier in Gent al heel mooie dingen 

meegemaakt, en ik wil liefst zoveel mogelijk wedstrijden spelen. We zijn 

met vier keepers en je weet dat er maar één van kan spelen. Dus je bent 

concurrenten van elkaar, maar tegelijk ook goede collega’s, dat is hier in 

Gent zeker zo. Paul en ik komen goed overeen.”

Kenners zeggen dat je technisch een kraan bent, zelfs een van de beste 

in de Jupiler Pro League. 

DR: “Ik ben technisch inderdaad bekwaam, daar is zeker iets van aan, 

maar het is niet aan mij om te zeggen dat ik een van de beste zou zijn.”

Daar is je bescheidenheid weer! Naar het schijnt zou je heel lange 

armen en heel grote voeten hebben? 

DR: “Ze zeggen dat van die armen, al heb ik dat nooit gemeten. Het zal wel 

The Roef is on fire! Davy Roef is een merkwaardige doelman, dat 

is het minste wat je kan zeggen. Soms is hij fenomenaal, zoals in 

het stoppen van strafschoppen – ongeveer niemand in de wereld 

doet beter. En toch was hij noch destijds bij Anderlecht noch nu 

bij de Buffalo’s de onbetwiste titularis. Hij heeft ook geen grote 

mond, niet op het veld en niet ernaast, waardoor mensen soms 

vinden dat hij wel eens wat meer branie mag tonen. De man die 

we voor Wigwam ontmoeten is in elk geval de vriendelijkheid 

zelve, iemand om alleen maar waardering voor te hebben.

Hoe komt een jong kereltje ertoe om doelman te worden? 

DR: “Bij de Duiveltjes van Wilrijk ben ik wel eens veldspeler geweest, maar 

het stond in de sterren geschreven dat ik keeper zou worden. Mijn vader 

was ook doelman en ik heb nooit iets anders gekend. Het was evident dat 

ik in zijn stappen zou treden.”

Maar jij bleek beter dan je vader? 

DR: “Ik denk dat vierde klasse het hoogste niveau is dat hij bereikt 

heeft. Maar ik ging natuurlijk naar zijn matchen kijken, bij Racing Kiel 

bijvoorbeeld, en dan wil je ook keeper worden, net als je vader.”

Beerschot was jullie favoriete club?  

DR: “Ja, toch wel. Ik ben geboren in Wilrijk (dus niet in Rumst, hoewel 

dat zo op Transfermarkt en op Wikipedia staat). We woonden eerst in 

Hoboken en later in Rumst. Mijn eerste voetbalclub was Wilrijk. Al na één 

jaar sloot ik me aan bij Beerschot en op mijn twaalf al verhuisde ik naar 

Anderlecht.”

Je verzamelde bij de jeugd verschillende nationale selecties, je stond 

bekend als een groot talent. Hoe was dat als jonge kerel uit Antwerpen 

om plots in het centrum van de belangstelling te staan in Brussel? 

DR: “Natuurlijk wist ik wel dat ik talent had en ergens hoop je dan op 

een profcarrière, maar het is zeker niet zo dat ik barstensvol ambitie 

zat. Ik hoopte en ik droomde, dat was het. Ook toen al was ik niet erg 

zelfverzekerd, dat is mijn karakter, al van jongsaf.”

Weet je nog wat je allereerste minuten in eerste klasse waren? 

DR: “Het seizoen 2013-2014 (het was 19 januari 2014 nvdr). Op KV 

Mechelen. Ik was toen als 19-jarige eigenlijk derde keeper, maar tweede 

doelman Kaminski (die ik later nog ontmoette bij Gent) was geblesseerd, 

en dus zat ik op de bank. Kort na de rust mocht ik inkomen voor Silvio 

Proto die geblesseerd was. Van den Brom was trainer. Kort na dat debuut 

raakte ik zwaar geblesseerd. Ik was pas terug fit bij de start van het nieuwe 

seizoen.”

En weet je nog wanneer je de eerste keer mocht starten aan een match?  

DR: “Ik startte het seizoen 2014-2015 als tweede doelman na Proto. 

Omdat die geschorst was, mocht ik in september onder trainer Hasi 

starten in de Champions League-match in het stadion van Galatasaray, 

een heksenketel! Het werd 1-1, ik had me niets te verwijten.”

Je begon het seizoen 2016-2017 als eerste doelman van Anderlecht, 

maar trainer Weiler zette je vanaf november op de bank voor Frank 

Boeckx. 

DR: “Ik presteerde niet geweldig goed en na 15 speeldagen vloog ik 

uit de elf. Mentaal was dat niet gemakkelijk. Ik voelde me klaar voor de 

doorbraak, ik was intussen ook doelman bij de nationale beloften. Maar 

Weiler had een specifiek idee over het profiel van doelman dat hij wilde, 

en ik was daar precies het tegenovergestelde van. Ik had weinig ervaring, 

ik was eerder timide als keeper, ik was niet iemand die veel coachte op het 

“Ik ben geen roeper, geen 
leidersfiguur, maar de ploegmaats 

aanvaarden mij zoals ik ben”
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een voordeel zijn voor een keeper. En het is waar dat ik voor mijn lengte 

(1m87) enorm grote voeten heb, ik heb een 48,5.”

Naar welke doelmannen keek of kijk je op? 

DR: “Mijn idolen vroeger waren Casillas en Van der Sar. Qua stijl neig ik 

iets meer naar Van der Sar, die ook altijd heel rustig en sober keepte. 

Functioneel. Casillas was toch wat sierlijker, iets excentrieker.”

Wie vind je tegenwoordig de beste? 

DR: “Je kan niet naast Thibaut Courtois. DIe heeft alles: lengte, reflexen, 

snel naar de grond ondanks zijn gestalte, voetbalt ook heel goed mee. Die 

leest alles op voorhand, die weet precies waar de aanvaller gaat trappen. 

Als je dat allemaal beheerst, dan ben je absolute wereldtop”.

Je hebt een zoontje van vier en een dochtertje van anderhalf, mogen ze 

doelman of doelvrouw worden later? 

DR: “Liever niet. Dat is toch niet de meest dankbare stiel, vind ik. Vaak 

wordt het negatieve meer belicht dan het positieve. Maar als ze dat écht 

zouden willen, ga ik het ook niet tegenhouden.”

Kijk je veel naar voetbal? 

DR: “Vroeger wel, toen bekeek ik àlles, speelde ik ook die games met Fifa. 

Ik wist toen ook echt àlles over het internationale voetbal. Tegenwoordig 

is dat een stuk minder, ik heb ook twee nog kleine kindjes, die slorpen veel 

tijd op.”

Van doelmannen wordt verwacht dat ze foutloos zijn. 

DR: “Dat is zo, hee. Een spits mag al eens een kans missen, maar een 

misser van een keeper kan fataal zijn. Van Butez van Antwerp werd vorig 

seizoen gezegd dat hij fantastisch goed bezig was, en nu krijgt hij kritiek. 

Zo snel gaat dat. Onlangs tegen Standard pakte ik twee strafschoppen, 

ik was zogezegd de grote held. Het eerste berichtje dat ik na de match 

kreeg was van mijn pa: ‘Vandaag ben je de koning, maar morgen kan dat 

al voorbij zijn’. Hij heeft gelijk. Het is best dat ik zowel de lof als de kritiek 

relativeer. Hoe ouder je wordt, hoe beter dat lukt. Dat is deel van het 

voetbal.”

‘Davy Roef’ wordt steeds meer vereenzelvigd met ‘penalty’s stoppen’. 

Stoort je dat? 

DR: “Helemaal niet. Ik hoop dat men niet vergeet dat ik ook nog andere 

dingen kan, maar ik vind die aandacht wel plezant.”

Het is ook geen toeval meer: de cijfers wijzen uit dat je pakweg 40% 

van je strafschoppen stopt, wat zelfs in het internationale topvoetbal 

enorm veel is. Bij KAA Gent had je natuurlijk die strafschoppenreeks 

tegen Anderlecht in de finale van de Beker van België, de penaltyreeks 

thuis tegen Qarabag in de Conference League, en onlangs drie geredde 

strafschoppen in vier dagen tijd tegen Breidablik en Standard. Het is 

normaal dat journalisten dan vragen naar ‘je geheim’. 

DR: “Ik heb geen geheim. Ik bereid me goed voor. De dag voor elke 

wedstrijd bekijken de doelmannen samen met Francky Vandendriessche 

beelden van de tegenstander: wie trapt er de vrijschoppen, de 

hoekschoppen, de strafschoppen? En hoé trappen ze die? Dan probeer 

ik een en ander te memoriseren, zelfs de lichaamshouding van een 

speler. Sommige penaltynemers wisselen af: ze trappen eens links en 

eens rechts. Maar uit de manier waarop ze gaan staan en aanlopen kan 

je afleiden waar ze gaan trappen. Op het moment dat een speler in de 

match dan aanstalten maakt om de penalty te gaan nemen, ga ik in mijn 

geheugen op zoek naar wat ik over die speler weet. Dat helpt. En voor de 

rest moet je geluk hebben, want als een penalty perfect getrapt is, ben je 

als doelman kansloos.”
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Het is meer dan geluk, Davy, daar ben je weer te bescheiden. Er 

zijn absolute topkeepers in het wereldvoetbal die relatief weinig 

strafschoppen stoppen, hoewel ook die wel voorbereid zullen zijn. 

DR: “Ik zal wel een soort van gevoel hebben ook, een aangeboren talent 

daarvoor.”

Wat doe je als je ziet wie de penalty gaat trappen? 

DR: “Ik kijk natuurlijk naar zijn lichaamshouding, hoe gaat hij achter de 

bal staan? En ik kijk hoe zijn ploegmaats gaan staan aan de rand van de 

backarea. Want daaruit kan je afleiden waar zij denken de bal te kunnen 

recupereren als ik hem stop, waaruit je dan weer kan afleiden in welke 

hoek hij zal trappen. Daarna kies ik, voorlopig, voor een bepaalde hoek.”

Voorlopig, dus je kan tijdens de aanloop naar de bal nog van mening 

veranderen, in die enkele seconden? 

DR: “Ja, want uit de manier waarop hij aanloopt, kan er iets blijken. En dan 

kan het dat ik nog van hoek verander. Dat is een bliksemsnelle beslissing, 

maar dat is nu eenmaal eigen aan het topvoetbal van vandaag.”

Er zijn ook spelers die in het midden trappen, met een panenka 

bijvoorbeeld. 

DR: “Ik heb er zo ooit een gestopt van Memphis Depay, toen die nog 

bij PSV zat en ik bij Anderlecht. Maar ook zoiets kan je afleiden uit de 

voorgeschiedenis en uit iemands lichaamshouding en aanloop.”

Eigenlijk heeft een keeper niet veel te verliezen bij een penalty. 

DR: “Ze zeggen dat, ja, en ik begrijp dat ze dat zeggen. Maar het is en blijft 

een goal die we binnen krijgen. En dat vind ik nooit fijn. Ik sta er als keeper 

om goals tegen te houden.”

Zie je jezelf nog de Tim Krul van de Rode Duivels worden? 

Meegaan naar het EK alleen maar om ingebracht te worden bij 

strafschoppenreeksen. 

DR: “Welnee, daarvoor zou ik eerst volwaardig een plaats moeten 

verdienen in de nationale selectie. En die verdien ik momenteel nog niet.”

Het valt me in dit gesprek op hoe goedlachs en mondig je bent. Terwijl 

je eerder bekend staat als een stille, wat ernstige figuur. 

DR: “Eén op één kan ik vrij open zijn, als ik op mijn gemak ben. Maar 

in groep ben ik eerder stil. Ik vind dat ook niet erg. Ik ben geen roeper, 

geen leidersfiguur, geen voortrekker in de kleedkamer. De ploegmaats 

aanvaarden mij zoals ik ben. Soms heb ik nood aan een momentje voor 

mezelf. Soms kan ik onzeker zijn, dan word ik nog wat stiller dan anders. 

Misschien is dat in de voetbalwereld eerder uitzonderlijk, maar ik ben 

gewoon rustig en introvert. Ze mogen daarover zeggen wat ze willen, ik 

trek me dat niet aan. Ik kan dat makkelijk loslaten, zolang ik maar mezelf 

mag zijn.”

Frank Boeckx noemde jou een van de slimste ploegmaats die hij ooit 

had. 

DR: “Ik weet waarom hij dat zegt. Vroeger bij Anderlecht deden we 

tijdens de stages van die sportquizzen. Ik denk dat ik er in al die jaren 

misschien maar één of twee verloren heb. Ik volgde toen echt alles van 

voetbal, de matchen, de transfers, zelfs de logo’s en de sponsors. Ik kon 

“Ik val zo weinig op als doelman 
dat het geweldig opvalt als ik eens 

een foutje maak”

goed onthouden, dat was ook vroeger op school al zo, al was ik voor de 

rest geen goede student. Maar die voetbalkennis, die is veel geminderd 

intussen… Ik kijk wel nog altijd zeer graag naar sport. Zet mij tijdens de 

Olympische Spelen voor de televisie en ik kan er de hele dag naar kijken, 

zelfs naar schermen en zwemmen.”

Ik ga je toch een korte quiz voorleggen, zien of je nog altijd veel weet. 

Tussen 1958 en 1970 was er een Russische doelman die bij vier WK’s 

na elkaar in zijn nationale selectie zat.  

DR: “Jasjin of zoiets?”.

Klopt, Lev Jasjin, 1 op 1. Hoeveel caps heeft Gianluigi Buffon verzameld 

voor Italië, je mag er tien naast zitten. 

DR: “140?”.

Helaas: 176! 1 op 2. Derde vraag: we kennen Casillas natuurlijk als het 

icoon van Real Madrid, maar bij welke club eindigde hij zijn loopbaan? 

DR: “Porto”.

Juist: 2 op 3. Bij welke club debuteerde de piepjonge Thibaut Courtois? 

DR: “Bilzen”.

Top: 3 op 4. Ederson Moraes werd geboren in Brazilië, is nu de doelman 

van Manchester City, maar welke club was zijn eerste club in Europa? 

DR: “Benfica! Neen, wacht… Was het niet Rio Ave in Portugal?”.

Sterk! 4 op 5. Manuel Neuer had in 2020 liefst 200 clean sheets 

verzameld bij Bayern München. Maar één keeper had voordien nog 

beter gedaan in de Bundesliga. 

DR: “Dat kan alleen maar Oliver Kahn zijn”.

Klopt, met 247 clean sheets. 5 op 6. Edwin Van der Sar won in 2008 

de Champions League-finale met Manchester United. Het duel werd 

beslecht met de penalty’s. Wie was de tegenstander? 

DR: “Herinner ik me niet echt… Milan?”.

Het was Chelsea. En Van der Sar stopte de beslissende penalty van 

Anelka. 5 op 7. Laatste vraag: Emiliano Martinez werd geboren in 

Argentinië, maar hij speelde daarna voor liefst zeven verschillende 

Engelse clubs. Toch keepte hij ook één seizoen, met weinig succes, bij 

een Spaanse club. Welke? 

DR: “Oei, Granada?”.

Fout, het was Getafe. Maar met 5 op 8 scoor je nog altijd goed. 

Overigens: Martinez speelde nooit bij een topclub, zat hier en daar zelfs 

op de bank, maar hij werd dit jaar op zijn 31 wel nog uitgeroepen tot 

beste doelman van de wereld. Jij bent nog maar 29… 

DR: “Er is nog hoop!” (lacht).
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ONTDEK DE VERNIEUWDE  
ROLF BENZ LOUNGE

WE VERWELKOMEN U 
GRAAG NA EEN SEINTJE OP

09 330 23 77

ZAGEN JULLIE ONZE NIEUWE RECLAME OP DE TICKET BOOTH AL ?

CONTACTEER 
ONS VOOR UW 

INTERIEUR-
PROJECT
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DAGELIJKS VAN  
EN NAAR ALLE  
EUROPESE LANDEN

Meer info  
Aarzel niet om ons 
te contacteren.
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Stijn Matthys al meer dan tien jaar physical coach bij de Buffalo’s

“Voetbal wordt steeds 
sneller en intenser”
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Stijn Matthys is sinds 2011 physical coach bij KAA Gent. Hij voert 

die opdracht nu uit in samenwerking met zijn collega Bram De 

Winne. De tendens in het topvoetbal van vandaag is dat spelers 

een heel druk wedstrijdprogramma moeten combineren met veel 

inspanningen aan hoge intensiteit. Dat maakt dat het belang 

van de fysieke voorbereiding en opvolging steeds groter wordt. 

Gelukkig is die bij AA Gent in de persoon van Stijn Matthys en 

zijn collega’s in goede handen.

Zelf ook voetballer 

“Ik begon met voetballen bij FC Baarle, waar de familie De Coninck (be-

kend van vooral doelman Wim, ex-KAA Gent nvdr) thuis was. Wims zoon 

Piet-Jan speelde af en toe mee bij mijn lichting, ook al was hij een paar jaar 

jonger. Op mijn zestien verhuisde ik naar KVE Aalter en daarna naar Ever-

gem Center. Vital Borkelmans was daar toen trainer, in derde en vierde 

klasse. Ten slotte ben ik weer afgezakt naar provinciale bij KVE Drongen 

en FC Latem. Op mijn 27 ben ik gestopt met voetballen, om me helemaal 

aan mijn job hier te kunnen wijden.”

Doctoraat 

“Ik studeerde van 2002 tot 2006 Lichamelijke Opvoeding en Bewegings-

wetenschappen aan de Universiteit Gent. Ik koos in mijn Master Sportwe-

tenschap voor de specialisatie ‘sporttraining en coaching voetbal’. Daar 

zat anatomie in, fysiologie, traumatologie, biochemie, sportpsychologie… 

een heel brede opleiding. Alles rond de beweging van het menselijk 

lichaam boeide en boeit mij. Daarna 

heb ik gedoctoreerd aan de universiteit 

rond het thema ‘talentidentificatie’ 

in balsporten, onder andere voetbal. 

Hoe je sportief talent kan ontdekken 

en identificeren. Hoe je tekorten kan 

wegwerken. Hoe je sterke punten 

verder kan ontwikkelen. Allemaal via 

opvolging en training. Niet alleen het 

fysieke dus, ook het technische, het tactische, de mentaliteit. Dat ging 

soms tot in de details. Bijvoorbeeld: als je als voetballer een pas krijgt toe-

gespeeld, hoe kan je de visuele vaardigheid ontwikkelen om nog voor je 

de bal krijgt al een beeld te vormen van welke spelers van je eigen ploeg er 

rondom jou aanspeelbaar zijn? Je kan dat testen en oefenen. Of hoe kan je 

voorkomen dat jonge talenten in hun groeisprint niet overbelast geraken, 

maar anderzijds ook geen deel van hun opleiding missen?”

Voetbal is complex 

“Voetbal is een van de meest complexe sporten die er zijn. In bijna geen 

enkele andere sport komen er zoveel aspecten zo intens bij elkaar: uiter-

aard het fysieke (met daarbinnen zoveel verschillende factoren: uithou-

ding, kracht, snelheid, lenigheid, coördinatie, looptechniek…), maar ook 

techniek, tactiek, psychologie, groepsdynamiek. Voetbal vergt echt wel 

veel meer verschillende bekwaamheden dan sporten als lopen en wielren-

nen waar de nadruk vooral op het fysieke ligt. Je moet anno 2023 in het 

topvoetbal ook in àlle aspecten sterk zijn, anders red je het niet. Bij Messi 

zal de focus dan meer op techniek en snelheid liggen en bij Sergio Ramos 

meer op andere zaken. Maar ook Messi moet een heel sterke atleet zijn 

om in het topvoetbal te kunnen meedraaien en ook Sergio Ramos moet 

als verdediger technisch onderlegd zijn. Veelzijdigheid is een must.”

Sinds 2011 bij KAA Gent 

“De promotor van mijn doctoraat was Renaat Philippaerts die toen physi-

cal coach was bij AA Gent, onder anderen met Michel Preud’homme als 

hoofdtrainer. Toen die laatste vertrok naar Al-Shabab in Saudi-Arabië nam 

hij Philippaerts mee, in 2011. Ik was op dat moment physical coach bij 

de jeugd van Zulte-Waregem. Renaat heeft mij toen voorgesteld aan het 

bestuur in Gent. Het is toen zeer snel tot een akkoord gekomen. De staf 

was toen nog klein: Trond Sollied was hoofdtrainer, Manu Ferrera was zijn 

assistent, er was een keeperstrainer en ik – dat was het. Ik ben samen met 

Manu begonnen met het maken van videoanalyses die voorheen hier nog 

niet bestonden. Doorheen de jaren tot nu is er heel veel ten goede veran-

derd. De staf is gevoelig uitgebreid (trainers, dokter en kinesisten, diëtist, 

psychologe…), de accommodatie in Oostakker is enorm veel beter dan ze 

was aan de Warmoezeniersweg en we beschikken over veel professioneel 

materiaal. Met Bram De Winne erbij zijn we nu ook met twee physical 

coaches. Plus een een data-analist die ons meehelpt met het verzamelen 

en interpreteren van fysieke en andere data per speler. We hebben ook 

nog steeds een nauwe samenwerking met de UGent, via professor Jan 

Bourgois.”

Wat doet een physical coach? 

“Tijdens de voorbereidingsperiode in juni en juli zorgen wij ervoor dat de 

spelers maximaal klaar zijn om het seizoen aan te vatten. Elke speler wordt 

ook uitgebreid gescreend om een overzicht te krijgen van zijn fysieke toe-

stand, zijn sterke en mindere punten. Van zodra het seizoen begint, wordt 

er zeer individueel gewerkt. Elke speler heeft zijn eigen issues: bij de ene 

moet er extra getraind worden op een bepaald aspect omdat die een 

bepaald tekort vertoont, bij een andere is er een blessure die moet her-

stellen zodat hij aangepast moet trainen, bij nog een andere moet vooral 

vermeden worden dat de belasting te hoog wordt. Er is de training op 

het veld, er is het lopen, maar er is ook fitness of krachttraining. Wie wat 

nodig heeft, kunnen wij afleiden uit 

de screening, maar ook uit allerlei 

data die vooral worden opgeme-

ten via de gps-tracker die ze op 

training en in wedstrijden dragen. 

Puur sportief en naar de coach toe 

draait het natuurlijk allemaal om: 

welke spelers kunnen we optimaal 

speelklaar krijgen tegen de volgen-

de wedstrijd? Zeker met een wat kleine kern is dat een cruciale kwestie.”

GPS tijdens de wedstrijd 

“De data uit de GPS-tracker komen ook van pas tijdens de wedstrijden 

zelf. Vanop de bank kunnen wij live op de iPad zien welke afstand elke 

speler al heeft afgelegd, hoeveel intensieve sprints hij al getrokken heeft 

en nog veel meer. Die gegevens vergelijken wij met de ‘historische data’ 

van elke speler. Het verleden leert dat de ene meer high intensity sprints 

of kilometers aankan dan de ander, daar moet je rekening mee houden. 

Overigens staan er in alle stadions in eerste klasse nog extra camera’s die 

specifiek bedoeld zijn om tijdens wedstrijden gegevens over de spelers te 

capteren.

Dan kan het dat we in de loop van de tweede helft vaststellen dat een 

bepaalde speler bijna aan zijn maximum zit, fysiek. Dat laten wij weten aan 

de coach, dat speler X bijna in het rood zit. Maar het is altijd de coach die 

beslist of hij die speler dan wisselt of niet en wanneer. Want het kan zijn 

dat die speler moet blijven staan om tactische redenen bijvoorbeeld, dat 

is de beslissing van de coach. Wij oordelen alleen over de fysieke aspec-

ten. 

Supporters vragen zich misschien soms af waarom een speler gewisseld 

wordt. Als dat om fysieke redenen is, dan is dat vaak omdat wij in de data 

‘live’ zien dat dat nodig is. Dat leggen wij achteraf ook uit aan de speler, 

want niemand wordt graag gewisseld. Als we hem echt zijn fysieke data 

kunnen laten zien, begrijpen ze beter wat het probleem was.”

“Iedere speler heef t een ander profiel 
en heef t zijn eigen noden: dus moeten 

we elke speler ook anders benaderen.”
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VO2max 

“Een manier om het fysieke vermogen van een voetballer te meten, is de 

VO2max. Dat cijfer geeft weer hoeveel zuurstof een lichaam maximaal 

kan opnemen. Vaak is dat grotendeels genetisch bepaald, al speelt 

training natuurlijk ook een rol. Hoe hoger je VO2max, hoe beter je fysiek 

zal kunnen presteren. Dat maakt dat de ene speler 90 minuten lang voluit 

kan gaan, en de andere niet. Dat maakt dat de ene probleemloos twee 

wedstrijden per week kan spelen, en de andere niet. Dat maakt dat de ene 

heel snel recupereert van inspanningen, en de andere niet. De hoogte 

van de VO2max zegt iets, maar niet alles. Een boomlange spits met 

veel kopbalvermogen kan bijvoorbeeld heel nuttig zijn voor een ploeg, 

eventueel bij invalbeurten, ook al heeft die een lage VO2max. Maar over 

het algemeen is het een voordeel om zoveel mogelijk spelers te hebben 

met een hoge VO2max. Bij voetballers zie je normaal een cijfer tussen 55 

en 65. Topwielrenners zitten vaak veel hoger, in de 80 of zelfs begin de 90, 

maar bij hen is het fysieke natuurlijk doorslaggevend, wat bij voetballers 

niet altijd zo is.”

Profielen 

“Over het algemeen delen we voetballers in in drie fysieke profielen. Je 

hebt het explosieve type, die zijn vooral snel, sterk in de sprints, bijvoor-

beeld Jordan Torunarigha. Dan heb je het uithoudingstype, die kunnen 

veel minuten en wedstrijden aan, zijn wat minder snel, zoals Sven Kums. 

En dan heb je de tussenvorm, het hybride type dat een zekere snelheid 

combineert met een zekere uithouding, bijvoorbeeld Watanabe of Brown 

of Cuypers. Elk van die drie profielen vergt een andere aanpak in de voor-

bereiding en op training.”

Blessures 

“Of iemand snel of niet snel geblesseerd geraakt, is afhankelijk van ver-

schillende factoren. Van iemands profiel, van iemands trainingsijver, maar 

ook van iemands levenswijze: je voedingsgewoonten, de rust die je al of 

niet neemt, of je ook in je vrije tijd wat beweegt. Ook je mentaliteit speelt 

mee: hoe gedisciplineerd werk je aan een revalidatie bijvoorbeeld? En dan 

is er helaas ook een aangeboren aspect. Zelfs de meest afgetrainde en 

gedisciplineerde atleet kan blessuregevoelig zijn omdat zijn lichaam nu 

eenmaal zo gebouwd is. 

Sommige vormen van beweging kan je ook heel moeilijk afleren. Soms 

zien we dat een speler ‘verkeerd loopt’, omdat hij zijn voeten verkeerd zet, 

zijn knieën te laag of te hoog houdt, zijn ene been intensiever gebruikt dan 

zijn andere enz. Dan kan je daarop trainen. Maar het is mogelijk dat die 

speler dan wel ‘juist’ gaat lopen, maar dat dat ten koste gaat van andere 

aspecten waar hij wél goed in was.”

Sprintjes voor de match 

“Dat verzamelen van de elf die gaan spelen voor een paar sprintjes voor 

de match, op het einde van de opwarming? Puur fysiek is dat niet nodig, 

dat is meer ‘iedereen nog even op scherp zetten’. Het is ook onderdeel ge-

worden van de routine voor de match, een vaste gewoonte. Dat doen we 

nu ook even bij het begin van de tweede helft, om blessures te vermijden 

maar ook omdat we gemerkt hadden dat spelers na een kwartier stilzitten 

soms met te weinig dynamiek aan de tweede helft begonnen. Die korte 

opwarming is echt wel zinvol.” 

Voldoening 

“De grootste voldoening haal ik uit het zien hoe spelers evolueren na een 

tijd. Je laat ze maandenlang of jarenlang specifiek werken of trainen op 

bepaalde aspecten en dan is het prettig als je merkt dat ze daarin reële 

vooruitgang boeken. Even groot is de voldoening als je erin slaagt om bij 

een ritme van twee wedstrijden per week, wat bij AA Gent meestal het 

geval is, zoveel mogelijk spelers speelklaar te krijgen. Dat bereik je alleen 

als je élke dag individualiseert: wat kan dié speler vandaag aan, wat heeft 

hij vandaag nodig om fit te zijn voor de volgende wedstrijd? Of: welke 

speler laten we nu best even rusten om een blessure te vermijden? Over 

die zaken zijn we in voortdurend overleg met de coach.”

Internationals 

“Spelers afstaan voor hun nationale ploeg verloopt niet altijd zonder 

zorgen. In niet alle landen worden internationals goed opgevolgd, fysiek. 

Er wordt niet altijd doordacht getraind, of lichte blessures worden niet 

goed behandeld, of we krijgen geen data of verslagen door… Dan vangen 

we die weer op in Gent en gaan we die echt screenen en luisteren hoe ze 

die dagen met hun land hebben doorgebracht. Vooral voor spelers die 

blessuregevoelig zijn of nog niet lang fit, is zo’n interlandbreak niet altijd 

een goede zaak.”

Wat kan nog beter? 

“Alle data wijzen erop dat de totale afstand die spelers tijdens een 

wedstrijd afleggen de voorbije jaren vrij constant blijft. Er is een kleine 

stijging, maar niet erg significant. Maar wat we wel zien is een exponen-

tiële stijging van het aantal high intensity inspanningen, de sprints zeg 

maar. We verwachten dat die hoge intensiteit nog meer zal toenemen de 

volgende jaren. Op die tendens moeten we onze spelers, en zeker ook 

onze jeugdspelers, voorbereiden. Topvoetbal gaat sneller en sneller. Als 

je kijkt naar beelden van pakweg de Wereldbeker van 1994 en je vergelijkt 

die met beelden van de meest recente Wereldbeker, dan zie je een enorm 

verschil in snelheid en intensiteit. Dus heb je spelersprofielen nodig die 

daarvoor geschikt zijn. High Intensity is erg belastend, dus heb je robuus-

te voetballers nodig die veel wedstrijden aankunnen en veel minuten 

kunnen maken.”

WDB
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SUPPORTER

DE SUPPORTERSFEDERATIE EN HAAR SUPPORTERSCLUBS

Artevelde Boys 
Café “St.-Hubert” 

Dorpstraat 8, 9270 Laarne 

T. 09 369 18 08 

temmerman-dirk@hotmail.com

Banlieue Gantoise 
Café “Smilies” 

De Pintelaan 100, 9000 Gent 

0496/97.86.44 

bram_deceuninck@hotmail.com 

www.banlieuegantoise.be

Blue Lions 
Café “Wit Paard” 

Brusselsesteenweg 713A, 9050 

Gentbrugge 

tblthebluelions@gmail.com 

www.thebluelions.be

Blue-White Indians 
Café “Kleine Breugel” 

Scheldestraat 24, 9890 Gavere 

0486 43 30 05 

09 384 14 39 

www.bwigavere.be 

blue-white.indians@hotmail.com

Buffalo Boys Leerne 
Schepens Wim 

Tuinwijk 34, 9870 Machelen 

0484 24 16 00 

wimschepens@outlook.be

Buffalo Bulls 
“Kokopelli” 

Kasteeldreef 106, 9920 Lievegem 

0494 30 47 70 

www.buffalobulls.be

Buffalo Clan D‘Augustijntjes 
Café “Het Oude Gemeentehuis” 

Marktplein 4, 9940 Ertvelde 

09 344 44 47 

maarten.dejonghe@telenet.be 

www.augustijntjes.be

Buffalo Eke 
“Place2be” 

Stationstraat 14, 9810 Eke 

0470/56.92.26 

buffaloeke@hotmail.com

Buffalo Soldiers 
“Nova centrum” 

Sint-Bernadettestraat 132, 9000 Gent 

09 251 62 85 

0478 08 02 28

Buffalo’s Zwijnaarde 
“Nieuwe Melac” 

Dorpsstraat 31, 9052 Zwijnaarde 

filipraes1@telenet.be

Buffalodravers 
Café “De Kring” 

Maisstraat 20, 9032 Wondelgem 

0472/57.23.87 

kennethhoste438@hotmail.com

Buffalovrienden Zottegem 
Café “Den Engel” 

Gentse Steenweg 137, 9620 

Grotenberge 

0483 49 10 40 

buffalovriendenzottegem@hotmail.com 

www.buffalovriendenzottegem.be

Club 80 vzw 
Taverne “Ambiance” 

Gentbruggestraat 238, 9040 Sint-

Amandsberg 

0497/61.64.46 

d.dewael1@skynet.be 

www.club80vzw.be

De Nieuwe Admiraal 
Café “Admiraal” 

Dendermondesteenweg 228, 9070 

Destelbergen 

0491/52.75.35 

Andylefevre34@gmail.com

De West-Buffalo’s 
Café “De Sportvriend” 

Schooldreef 4, 9050 Gentbrugge 

0477 42 77 43 

westbuffalo16@hotmail.com 

www.westbuffalos.be

Forza Buffalo 
Brusselsesteenweg 701, 9090 Melle  

0494/77.82.75 

peter_w@live.be

Gantoisetippers 
Taverne “Century” 

Grote Markt 10, 9060 Zelzate 

09 345 65 39 

www.gantoisetippers.be

Gent West afrit 13 

Depoppe Ken 

Oudewee 49, 9031 Drongen 

0498 69 14 84 

depoppe_ken@hotmail.com 

http://gentwestafrit13.be

De Supportersfederatie en haar 25 aangesloten supportersclubs staan in voor:

Gezamenlijke transporten naar thuis- en uitwedstrijden (voor die laatste 

is gezamenlijk bustransport trouwens verplicht voor alle wedstrijden 

waarbij de combiregeling geldt) 

Organisatie verplaatsingen naar Europese wedstrijden in het buitenland 

Tickets voor Europese wedstrijden, bekerwedstrijden…

www.supportersfederatiekaagent.be  

supp.federatiekaagent@gmail.com

Vrijwilligers die medewerking verlenen bij thuismatchen (bars 

promenade, vip-lounge, spelerslounge, perszaal…) 

Security liaison officers (SLO) die medewerking verlenen bij 

uitmatchen (veiligheid, organisatie ter plaatse…).
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Gijzelse Buffalo’s 
Molenhof 

9860 Oosterzele 

0475/66.04.88 

info@goma-dakwerken.be

Nie Pleue 
Lusthof “Boer Janssens” 

Boer Janssensstraat 15, 9050 

Gentbrugge 

0477 61 52 98 

Xavier.roels@telenet.be 

www.niepleue.be

Picasso Indians 
Café “Picasso” 

Dorp West 24, 9080 Lochristi 

09/342.03.01 of 0472/531554 

bennebundervoet@hotmail.com

Tatanka 

Eet en sfeercafé “‘t Motje” 

Rumbeeksesteenweg 241, 8800 

Roeselare 

051/20.51.04 

hooligent@telenet.be 

nick.geers@telenet.be

The Blue Indians 

Café “Transport” 

Brusselsesteenweg 503, 9050 

Gentbrugge 

09 231 02 48 

the.blue.indians@gmail.com

The Winnetous 

Café “De Matroos” 

Magerstraat 13, 9070 Heusden 

09/230.48.72 of 0477/30.59.95 

mario.de.smet72@gmail.com

The New Buffalo’s 

Café “De Nieuwe Admiraal” 

Dendermondesteenweg 208, 9070 

Destelbergen 

0491 52 75 35 

geerinckx.rudy@skynet.be

De Supportersraad 
De supportersraad vertegenwoordigt alle supporters naar de club toe. De raad 

vergadert (minstens) 3 keer per jaar met de club en heeft een signalerende en 

adviserende functie in verband met alles wat met het supporters- en publieks-

beleid van KAA Gent te maken heeft: wedstrijdorganisatie, clubcultuur, 

identiteit , supportersbeleving, supportersbeleid, supportersbetrokkenheid… 

 

Supportersraad KAA Gent p/a 

KAA Gent Foundation, 

Ottergemsesteenweg Zuid 808,9000 Gent. 

 

supportersraad@kaagent.be 

www.kaagent.be/nl/supporter/supportersraad

Armada Ganda 
Armada Ganda is een overkoepelend orgaan dat de krachten bundelt onder de 

Gentse supportersverenigingen en sfeergroepen met als doel het bevorderen 

van de sfeer in het stadion, zowel uit als thuis, onder meer via het opzetten van 

sfeeracties. 

 

info@armadaganda.be 

armadagandaeventgoose.com

Buffalo Indians 
Buffalo Indians is een sfeergroep die sfeeracties onderneemt met de nadruk 

op een totaalbeleving voor gezinnen en een positieve ambassadeur wil zijn 

voor de club. 

 

www.buffaloindians.com 

buffaloindians@telenet.be 

Tribune 7 
Tribune 7 is een verzamelplek voor onafhankelijke supporters die een stem 

willen zijn voor wie de werking van de club mee wil verbeteren en de ziel van de 

club mee wil bewaken. 

 

www.tribune 7.be 

vooronsgantoise@gmail.com

NOG MEER VERENIGINGEN MET 
EEN HART VOOR GANTOISE
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Maak kennis met de nieuwste 
keukentrends en DSM More

www.dsmkeukens.be |  @dsmkeukens

Samen koken, huiswerk maken of een 
gezelschapsspelletje spelen: meer 
dan ooit genieten we van een warm 
thuisgevoel. En daar kan een nieuwe 
leefkeuken van DSM Keukens alleen 
maar toe bijdragen. Klaar om de laatste 
nieuwigheden te ontdekken? 

Bij DSM Keukens zijn onze top 
interieurarchitecten dagelijks bezig met het 
ontwikkelen van nieuwe ideeën en volgen 
ze de laatste trends steevast op de voet. 
Kom ze zelf ontdekken in onze toonzaal in 
Sint-Martens-Latem of één van onze 17 
andere vestigingen.

Slimme apparaten 

Bij DSM Keukens vind je intelligente 
apparatuur die je keuken moderner en 
praktischer maakt. Met de Miele-oven of de 
magische multifunctionele Quooker-kraan, 

perfect aangepast aan jouw behoeften. 
Aangezien je je keuken (bijna) elke dag 
gebruikt, is het zeer belangrijk dat ze 
perfect aan je behoeften is aangepast. Bij 
DSM Keukens zijn er altijd interessante tips 
en tricks, maar ook veel kleine details die je 
keuken net dat beetje extra geven. 

Perfect op maat 

Doordat een keuken zo goed als dagelijks 
gebruikt wordt, is het van groot belang 
dat ze op de meest gebruiksvriendelijke 
manier is opgesteld. Een werkblad op 
ergonomische hoogte of een vaatwasser 
met comfortlift sparen jouw rug. Bij DSM 
Keukens kan er altijd iets meer. Denk 
bijvoorbeeld aan een brede balansdeur in 
precies dezelfde stijl als de kolomkasten. Of 
een oven met deur aan de binnenzijde van 
het kookvlak. Discreet en stijlvol. 

Meer dan keukens: DSM More

Natuurlijk is het belangrijk dat je keuken 
past bij de rest van je interieur en vice 
versa. Dit is waarom DSM More werd 
gecreëerd. DSM More ziet de keuken als 
een integraal onderdeel van de leefruimte. 
Op die manier kan je de materialen die 
je voor je keuken gekozen hebt ook 
doortrekken naar de living, bureauruimte of 
bijkeuken. Zo creëer je een woning waarin 
de ruimtes subliem in elkaar overlopen 
en verkrijg je één geheel. Welkom rust en 
ordelijkheid!

De SchepperDe Schepper- - MartensMartens
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OPEN OP
ZONDAG

SINT-MARTENS-LATEM  |  SINT-NIKLAAS  |  AALST  |  OUDENAARDE  |  BRUGGE
KUURNE  |  OOSTENDE  |  ROESELARE  |  OLEN  |  AARTSELAAR  |  SCHOTEN

KAMPENHOUT  |  GENK  |  DROGENBOS  |  NAMEN  |  GOSSELIES
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Verras je medewerkers, collega’s, klanten en vrienden 
met een Belgisch, (h)eerlijk & origineel kerstgeschenk.

Met de geschenken van Ganda geef je een attentie:

• van 100% Belgische makelij,
• van ambachtelijke topkwaliteit,
• waar je echt van geniet,
• met een Belgisch verhaal. 

Wij staan voor je klaar! 

Bel ons op +32 9 353 74 10
Stuur een mailtje naar info@ganda.be 
Spring eens binnen Haenhoutstraat 210, 9070 Destelbergen

Uw geschenken voor het 
eindejaar al besteld?

KAA Gent_A4_Ganda_NL.indd   1KAA Gent_A4_Ganda_NL.indd   1 6/11/2023   14:276/11/2023   14:27
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Jong talent Matias Fernandez Pardo klaar voor méér

Een van onze meest beloftevolle jeugdspelers is zeker Matias 

Fernandez Pardo (18). Hoewel hij al enkele minuten kreeg bij de 

A-ploeg en ook jeugdinternational is, blijft Matias een relatief 

onbekende voor het grote publiek. Hijzelf zoekt de publiciteit ook 

niet, hij blijft liever hard werken in de schaduw. Toch tijd voor 

Wigwam om hem voor te stellen aan de supporters.

“Ik ben geboren op 3 februari 2005 in Brussel. Mijn vader is van Spaanse 

afkomst, uit Leon. Mijn moeder heeft Siciliaanse roots. Maar beiden zijn 

wel geboren in België. Thuis praten we Frans, maar ik spreek ook Spaans 

en ik begrijp wel Nederlands. Toen ik nog heel klein was, verhuisden 

we twee jaar naar Spanje, maar mijn ouders keerden toen terug naar 

Anderlecht, waar we nog altijd wonen. RSC Anderlecht was dan ook mijn 

eerste club, voor één jaartje. Op mijn acht verhuisde ik naar KV Mechelen 

waar ik ook maar even bleef. OSC Lille kwam me immers al halen toen ik 

negen was.”

“Twee jaar heeft mijn vader me over en weer gevoerd, van Anderlecht 

naar Lille en terug. Toen zorgde de club ervoor dat we in Doornik konden 

gaan wonen, dat maakte de afstand al veel korter. De opleiding bij Lille 

was zeker goed, ik speelde ook veel, maar toen ik vijftien was kregen we 

onze twijfels of de club wel goed omging met de talenten uit de eigen 

jeugdschool. Dat is intussen verbeterd, maar in die tijd was dat niet zo. In 

2020 is AA Gent mij komen halen. Daar vonden we wel de opvang en de 

kansen die we wilden. Zo verhuisden we ook weer naar Anderlecht, een 

huis op een paar minuten van het Lotto Park.” 

 

“Ik ben ambitieus, maar ik heb geduld”

“Ik kwam in Gent bij de U16 terecht, Thomas Matton was mijn coach. Vorig 

en dit seizoen speelde ik vooral bij Jong KAA Gent, onder Emilio Ferrera 

en nu Arnar Vidarsson, in Eerste Nationale. Blijkbaar heeft men wel 

vertrouwen in mij want ik mocht in juni een profcontract tot 2026 tekenen. 

Ik kreeg intussen ook mijn eerste minuten in het A-elftal. Mijn debuut was 

tegen Basaksehir in maart 2023. Dit seizoen mocht ik al eens starten in de 

voorronde van de  Conference League op het veld van Pogon. Ik hoorde 

dat de supporters mijn speelminuten wel konden waarderen, dat doet mij 

plezier.”

“Ik ben rechtsvoetig, maar speel bij Gent meestal op de linkervleugel. Bij 

Lille voetbalde ik vooral als ‘valse 9’. De beide posities liggen me wel. Bij 

de nationale ploeg, onder Wesley Sonck bij de U19, speel ik trouwens 

meestal op de rechtervleugel. Mij maakt het niet uit, de trainers beslissen. 

Zowel Hein Vanhaezebrouck als Vidarsson en Sonck geven me veel 

vertrouwen.”

“Natuurlijk zou ik soms graag wat meer minuten krijgen in de A, natuurlijk 

ben ik ambitieus, dat is toch normaal? Iedereen wil toch graag spelen? 

Maar ik ben niet ongeduldig en zeker niet gefrustreerd. Zoals Salah en 

Fofana hun kans hebben gekregen, zal ik die ook wel krijgen. En bij Jong 

KAA Gent krijg ik sowieso veel speelkansen.”

“Ik ben niet iemand die graag in de belangstelling staat of die opzoekt. 

Ik ben ook nauwelijks actief op de social media, ben eerder een stille, 

bescheiden jongen. Eerst hard werken en bewijzen op het veld en dan pas 

spreken, zo zie ik het. Ik wil vooral niet naast mijn schoenen lopen, ik moet 

nog heel veel leren!”

WDB

KAA GENT JEUGD
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Xavier De Cocklaan 82 
 9830 St.-M.-Latem

09/282 23 33

onthaal@derijcker.be

www.derijcker.bevolg ons G e k

ORTHOPEDIE 

SPORTBRACING

ROLSTOELEN 

LOOPANALYSE

Wij maakten een 
beschermingshelm op 
maat voor Paul Nardi 

van KAA Gent.

Trots op onze partnership 
met KAA Gent
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“We stijgen
boven onszelf uit”
AMSTERDAMSE ELFI MAASS VASTE WAARDE OP HET MIDDENVELD
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De KAA Gent Ladies doen het fantastisch goed! Met een jonge, 

onervaren groep en zonder dik betaalde profs slaagt coach Jorn 

Van Ginderdeuren erin om de club in de subtop te houden. Een 

van de sterkhouders van de ploeg is de Nederlandse Elfi Maass 

(20). Zij sloot pas in juli aan bij KAA Gent, maar werd al gauw 

een vaste waarde op het middenveld.

“Ik ben een Amsterdamse. Wij wonen in Buitenveldert, een wijk in Amster-

dam-Zuid. Mijn opa speelde ooit bij de jeugd van Ajax, mijn vader bij AFC 

(Amsterdamsche Football Club). En we zijn natuurlijk supporter van Ajax, 

al loopt het dit seizoen niet zo lekker… De voetbalmicrobe heb ik dus van 

hen gekregen. In de tuin bij ons thuis was ik altijd wel met een bal bezig, in 

tegenstelling tot mijn broer die niet sportief aangelegd is. Voetbal was wel 

mijn ding. En dus was het logisch dat ik me aansloot bij Buitenveldert FC 

dat ook een afdeling voor meisjes had.”

“Op mijn zestien verhuisde ik naar VV Alkmaar. Dat was een echt een vrou-

wenclub, dus niet een onderdeel van een mannenclub. Sinds dit seizoen 

is VV Alkmaar een deel geworden van AZ dat natuurlijk heel bekend is als 

mannenclub. Maar de jaren dat ik er speelde bestond VV Alkmaar nog 

apart. Ik speelde er vanaf mijn 17 in het eerste elftal, in de Eredivisie.”

“Ik was wel voltijds met voetbal bezig, maar in het vrouwenvoetbal wil dat 

nog niet zeggen dat je ook financieel vergoed wordt als professional. Je 

zou het ‘semi-prof’ kunnen noemen. Dus was het logisch dat ik er nog 

iets bijdeed. Ik schreef me in aan de universiteit van Amsterdam voor het 

eerste jaar bachelor Psychologie. Ik slaagde ook, hoewel het pittig was 

om voltijds voetballen en voltijds studeren met elkaar te combineren. Die 

studie heb ik voorlopig niet voortgezet, maar dat ben ik wel van plan, daar 

heb ik ook nog ruim de tijd voor. Of dat dan in Amsterdam zal zijn, of in 

Gent, dat valt nog te bekijken.”

“Ik was na vorig seizoen toe aan iets nieuws. Ik sprak daarover met Bodil 

Van den Heuvel die ik nog kende van Buitenveldert FC en die al twee jaar 

bij de KAA Gent Ladies speelde en daar heel positief over was. Ik wist 

dat jonge speelsters hier veel kansen kregen. Ik kende Gent al van een 

toeristische trip die ik hier vorig jaar toevallig maakte met mijn vader. Een 

heel fijne stad om te wonen en te werken, dat vond ik belangrijk. En het 

eerste contact met de trainer vond ik ook heel warm. Allemaal factoren 

die maakten dat ik graag naar hier verhuisde. En dat heb ik me nog niet 

beklaagd. Qua statuut is er geen verschil. Ik ben voltijds speelster, we trai-

nen elke dag. Maar financieel is het nog niet zoals bij de mannen. Daarom 

werk ik nog twee dagen per week in de fanshop van de KAA Gent Arena, 

dat is fijn.”

“Met Bodil, Minke Plate en Anouk van der Klooster erbij zijn we met vier 

Nederlandse meisjes bij KAA Gent Ladies. Maar we vormen geen groepje 

apart of zo, hoor. De hele groep hangt goed aaneen. En de prestaties zijn 

ook prima, ik denk dat we al enkele keren boven onszelf zijn uitgestegen. 

We hebben toch een heel jonge groep vergeleken met enkele andere 

clubs in België. Toch slagen we erin om wedstrijden heel volwassen en 

rustig uit te spelen. Ik ben zelf ook blij met mijn prestaties en mijn rol in 

het team, al is natuurlijk altijd ruimte voor verbetering. Ik heb me hier snel 

kunnen aanpassen. Mijn thuis en VV Alkmaar achterlaten was niet evident, 

maar ik heb er geen spijt van!”

“Ik denk niet dat er grote verschillen bestaan tussen de Nederlandse en de 

Belgische competities. In beide gevallen zijn er een paar topclubs die heel 

duidelijk boven de rest staan, zowel qua sportief niveau als qua financiële 

mogelijkheden. In Nederland zijn dat Ajax en Twente, in België Leuven en 

Anderlecht. Verder is het niveau ongeveer hetzelfde, misschien dat het er 

in België iets fysieker aan toe gaat. Het voetbal leeft hier wel meer, ik word 

hier in de stad echt aangesproken door mensen als ik een outfit van de 

club draag.”

“Ik voel bij mezelf wel dat ik de capaciteiten heb om een leidersfiguur te 

zijn. Als Nederlandse ben ik ook iets directer in de communicatie, Vlamin-

gen zijn over het algemeen wat meer ingetogen, rustiger. Ik praat ook veel 

en makkelijk, haha. Ik durf als middenvelder wel te coachen op het veld, ik 

neem mijn verantwoordelijkheid.”

“Op termijn droom ik van Oranje. Ik acht dat niveau ook haalbaar voor mij. 

Maar voorlopig wil ik realistisch zijn, stap voor stap. Eerst goed spelen 

en bevestigen op clubniveau bij Gent. Later kan dan de nationale ploeg 

mogelijk volgen. En vooral ook: écht voltijds professioneel speelster zijn, 

dat lijkt me een heerlijk vooruitzicht.”

WDB

KAA GENT LADIES
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Maak werk van uw digitale transformatie, ongeacht waar u werkt, met 
onze gecombineerde diensten en oplossingen, die zijn ontworpen om 
papier en digitaal naadloos te integreren.  
Onze Digital Transformation Services zijn beschikbaar via de cloud, op 
locatie of in een hybride omgeving en helpen u bij het realiseren van 
verbeterde productiviteit, samenwerking, beveiliging, compliance en 
duurzaamheidsdoelstellingen. 
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FOUNDATION

Een verbindend netwerk 
rond het logo

De verbindende kracht van KAA Gent in de wijk Watersportbaan. 

Op 9 november zagen we hoe de KAA Gent Foundation mensen 

van 7 tot 70 jaar bij elkaar bracht.  Een babbel, een lach, een 

match, het was er allemaal. 

Een voetbalfeest voor jong en oud! Kinderen en jongeren van buurtvoet-

bal WSB Street, veertigers van de sociaal-sportieve voetbalwerking Gees-

tige Buffalo’s en senioren van wandelvoetbalploeg De Voskes speelden 

samen het mooiste spel. Mooi en soms grappig. Het allerbeste van de 

KAA Gent Foundation samen op één veld. 

Dromen 

Wim Beelaert, de algemeen coördinator van de KAA Gent Foundation, 

zag het graag gebeuren. “Al deze mensen samen, een droom die uitkomt”, 

zegt hij met enige trots. Veertien jaar na de oprichting van de maatschap-

pelijke werking van de Buffalo’s – toen nog ‘Voetbal in de Stad’ – lukt het 

schijnbaar onmogelijke. “Dit is het gevolg van vele jaren volgehouden 

werk en een daaruit volgende dynamiek.”

De Foundation is intussen een hechte ploeg geworden van coaches, staf- 

en projectmedewerkers en uiteraard de onmisbare vrijwilligers. Samen 

werken ze aan een mooier Gent. “Wij zorgen voor een veilige ontmoe-

tingsplaats die Gentenaars een nieuw netwerk geeft. Met voetbal, het 

logo en de kleuren van KAA Gent als middel.” 

Met Gentenaars bedoelt Beelaert medemensen die iets meer dan gemid-

deld tegen een muur botsen, of het nu op mentaal, kans- of financieel vlak 

is. “Daarom is alles wat wij doen gratis – de drempel moet zo laag mogelijk 

zijn.” Gelukkig huisvest Gent warme harten die dergelijke initiatieven met 

plezier steunen. Decor van dit unieke event is de gloednieuwe campus 

van de Artevelde Hogeschool. “Vanuit haar maatschappelijke werking 

wou ze dit complex ter beschikking stellen van de buurt”, aldus Wim Beel-

aert. “Onze samenwerking viert haar tiende verjaardag – hun stagiairs zijn 

bij ons actief en zij deden al vaak onderzoek naar onze projecten”.

Sport als middel 

De conclusie van elk wetenschappelijk onderzoek is telkenmale be-

vredigend: de aanpak van de KAA Gent Foundation werkt. “Er is een 

wetenschappelijk artikel verschenen onder de titel ‘To mean something 

for someone’. In de kern gaat het niet om het voetbal. Het ‘sport als 

middel’-verhaal is eigenlijk simpel samen te vatten: een veilige omgeving 

creëren die heel laagdrempelig is met daarrond de aantrekkingsrecht van 

(het logo van) KAA Gent, veel vrijwilligers, maatschappelijke sportcoaches 

die vertrouwensfiguren vormen en ervaringsdeskundigen die doorgroei-

en en zo later een rolmodel kunnen worden voor de jongere gasten.” De 

KAA Gent Foundation is een kansenfabriek met een duidelijke methodiek.

De basis van alles is even simpel als mooi: “Respect hebben voor elkaar”, 

aldus community coach Siel Van de Weghe. “Het gaat hier vooral om 

alle waarden rond het voetbal: luisteren, van elkaar leren, positief zijn en 

coachen... Een rode draad is het”, zegt ze vol overtuiging. “En iedereen is 

altijd welkom, we sluiten niemand uit.” Haar blik op de wereld is om jaloers 

op te zijn.

Tekst: RAEF GHANEM



31WIGWAM MAGAZINE -

Laten groeien als mens 

De trekker van de sociaal-sportieve werking van de KAA Gent Founda-

tion is Mathilde Dispersyn. “Ons doel is zorgen dat iedereen – wat hun 

achtergrond of rugzak ook is – zich welkom voelt”, vertelt ze met veel 

oprechtheid. “Mijn persoonlijke waarden vind ik hier terug: gelijkwaardig-

heid, eerlijkheid en gelijke kansen voor iedereen. Ik haal er veel voldoening 

uit om de mensen plezier te zien hebben. Ze moeten hier hun rugzak 

even kunnen uitdoen en puur ontsnappen. In tweede instantie helpen we 

hen hun talenten ontwikkelen – sportief maar vooral op sociaal vlak. Wij 

gebruiken onvermijdelijke conflictmomenten om hen te laten groeien als 

mens.” 

“Vergeleken met een modale voetbalclub gaan we ze niet leren hoe ze op 

een bal moeten trappen – da’s compleet irrelevant voor ons. Veel meer ligt 

de focus op amusement en ontplooiing van de deelnemers. Ook het ont-

moetingsluik is voor velen erg belangrijk, die naar hier komen om vrienden 

te maken. Daarom laten we hen ook nooit iets betalen: elk project, elke 

uitstap, die toegankelijkheid moet gewoon groot blijven.”

Het indianenlogo van KAA Gent is daarin niet te onderschatten om die 

doelgroep te bereiken. “Da’s een enorme troef. Die herkenbaarheid, die 

zichtbaarheid... Velen zie je denken: ‘Ik wil bij die club horen’, waarmee ze 

zich verbonden voelen. Als mensen mij zien lopen in mijn outfit roepen ze 

vaak de naam van de club. Dat spreekt gewoon enorm aan. Een luxe voor 

ons.”

Foundation Forever 

Tot slot – waarom is de buurtgebondenheid zo belangrijk? “Kinderen uit 

de wijk – hier de Watersportbaan – willen we gewoon samenbrengen. Een 

buurt waar er geen voetbalclubs aanwezig zijn”, verduidelijkt community 

coach Toufik Boutiebi. De Foundation vult dat gat grandioos in. “We 

hebben hier 100 geregistreerde kinderen”, vult kompaan Ashraf Saouti 

met enige trots aan.  

Wat geweldig is om te zien: het enthousiasme dat elke community coach 

uitstraalt. Neem nu Boutiebi, een vriendelijke man die zó fier is op zijn job. 

“Het was mijn droom om voor de Foundation te werken. Ik kan zeggen dat 

mijn job mijn hobby is, zo graag doe ik het.” 

Gentenaar Saouti is dan weer het levende voorbeeld van de kracht van de 

Foundation. “Als kind nam ik als buurtbewoner deel aan de activiteiten. 

Nadien deed ik hier mijn studentenjob, liep ik stage en uiteindelijk groeide 

ik uit tot een vast teamlid.” De bezoeker werd rolmodel. 

“Het was Pierre Van der Veken – levende Foundationlegende toch wel 

– die mij de smaak deed te pakken krijgen”, was hij zijn leermeester erken-

telijk. “Wat de Foundation zo sterk maakte in mijn ogen is dat ze i.t.t. veel 

andere initiatieven niet verdween”, gaf hij de werking en alle stakeholders 

een dikke pluim.

Op nog vele jaren KAA Gent Foundation, van en voor het prachtige Gent.
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TIME TO PLAY
RESPONSIBLY


